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PROTOKÓŁ NR XLVIII/22  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 25 lutego 2022 roku  

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka       - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała      - członek komisji  

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

8. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:   

1. Pani Alina Piekarek    - Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

2. Pan Dariusz Surma   - Kierownik Działu Tech.-Organ. i Inwestycji  

  w SP ZOZ w Wieluniu 

3. Pani Justyna Kałuziak   - Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji,  

  Kartografii, Katastru i Gosp. Nieruch. w/m 

4. Pani Patrycja Świtalska  - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw     

  Społecznych w/m 

5. Pan Krzysztof Dziuba   - Wicestarosta Wieluński 

6. Pan Przemysław Krężel  - Skarbnik Powiatu   

7. Pan Zenon Kołodziej   - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

          i Promocji w/m 

Lista obecności członków komisji i gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie XLVIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII posiedzenia komisji. 

5. Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca określenia przeznaczenia 

i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, na jakich SP ZOZ 

dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu medycznego  

za 2021 r., 

b) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca zbycia, wydzierżawienia 

lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2021 r.  

6. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu na temat planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2022 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie pomieszczeń w zabudowanej nieruchomości, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta 

Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części powierzchni w zabudowanej nieruchomości, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta 

Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ. 

9. Informacja na temat powiatowego zasobu nieruchomości (na dzień 31.12.2021 r.).  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia 

porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat 

Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej 

Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Łodzi. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 
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14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji 

Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu 

na rok 2022. 

16. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

17. Zamknięcie XLVIII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie XLVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła XLVIII 

posiedzenie komisji w trybie zdalnym. Powitała członków komisji, zaproszonych gości 

i protokólantkę. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji sprawdziła listę 

obecności. Poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 8, nieobecny jest 

radny Krzysztof Sola. Stwierdziła prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na dysku. 

Zapytała czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. Nikt się nie zgłosił. 

Poddała pod głosowanie proponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek XLVIII posiedzenia (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny w tym punkcie: radny Krzysztof Sola). 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XLVII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że 

protokół z poprzedniego posiedzenia komisji udostępniony został w formie 

elektronicznej. Zapytała czy są uwagi do treści protokołu z XLVII posiedzenia komisji. 

Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie protokół nr XLVII/22. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z XLVII posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny w tym punkcie: radny Krzysztof Sola).  

Pkt 5 

Ocena działalności SP ZOZ w Wieluniu w zakresie gospodarowania mieniem: 

a) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca określenia 

przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, 

 na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury 

i sprzętu medycznego za 2021 r., 

b) informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotycząca zbycia, 

wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2021 r. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Alinę Piekarek. Zapytała radnych czy mają pytania do informacji dotyczącej 

określenia przeznaczenia i standardów aparatury i sprzętu medycznego oraz zasad, 

na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował darowizny aparatury i sprzętu 

medycznego za 2021 r. Udzieliła głosu radnemu Wojcieszakowi. 

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że przy zakupach  

i darowiznach nie zostało ujęte oprogramowanie. Zapytał dlaczego.   

  Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że 

wykaz dotyczy tylko sprzętu medycznego, dlatego oprogramowanie nie jest ujęte. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań zarządziła głosowanie. Zapytała, kto jest za przyjęciem informacji Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu dotyczącej określenia przeznaczenia i standardów aparatury  

i sprzętu medycznego oraz zasad, na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował 

darowizny aparatury i sprzętu medycznego za 2021 r.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 8 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła informację Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu dotyczącą określenia przeznaczenia i standardów aparatury  

i sprzętu medycznego oraz zasad, na jakich SP ZOZ dokonywał zakupu, przyjmował 

darowizny aparatury i sprzętu medycznego za 2021 r. (głosowało 9 członków 

komisji). 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do informacji dotyczącej zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku 

trwałego SP ZOZ za 2021 r. Udzieliła głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy odbył się już 

przetarg na obsługę szpitalnego systemu telewizyjnego. 

Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że przetarg nie został jeszcze 

wdrożony. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy w związku z tym, 

że Zarząd Powiatu sugerował uwzględnienie w przetargu nie tylko dostępu do 

telewizji, ale również dostępu do internetu, będą zmieniane warunki przetargu.  

  Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że nie jest informatykiem i jest mu 

trudno w tej chwili na ten temat się wypowiedzieć. Poinformował, opierając się na 

informacji przekazanej przez administratora sieci, że na każdym oddziale  

w szpitalu jest darmowe wi-fi, logowanie odbywa się poprzez podanie hasła 

zabezpieczającego, które można uzyskać od personelu oddziału i każdy, kto posiada 

tablet, iPhon czy inne urządzenie przenośne może korzystać np. z You Tube, Netflix. 

Natomiast telewizja szpitalna dotyczyłaby typowych urządzeń telewizyjnych 

montowanych na ścianie. Powiedział, że trzeba założyć, że mimo wszystko duży 

procent ludzi przebywających w szpitalu nie jest mocno zelektryfikowany i nie 

posiada takich urządzeń, więc byłaby możliwość skorzystania za drobną opłatą  

z urządzenia typu telewizor. 

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że część operatorów, 

którzy obsługują szpitalną telewizję, w swojej ofercie również proponują dostęp do 

internetu. Zapytał czy gdyby Rada chciała aby był zapewniony dostęp do telewizji  
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i do internetu, to nie musiałaby być zmieniona uchwała Rady Społecznej SP ZOZ, 

która już przyjęła pewne założenia dotyczące przetargu.  

  Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu podał, że Rada Społeczna przyjęła uchwałę,  

w której zaopiniowała pozytywnie wniosek Dyrektora SP ZOZ w sprawie wynajmu na 

rzecz podmiotu zewnętrznego części powierzchni budynku o łącznej powierzchni –  

ściany w salach chorych, z przeznaczeniem na montaż instalacji urządzeń do 

odbioru telewizji szpitalnej. Powiedział, że jego zdaniem w szeroko pojętym zakresie 

telewizji szpitalnej mieści się telewizja internetowa. 

  Pani Justyna Kałuziak – Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m powiedziała, że jej zdaniem to się 

nie mieści w tym temacie. Poinformowała, że analizowała tę sprawę, ponieważ na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu było polecenie Wicestarosty, żeby dodać ten zapis do 

uchwały Rady Powiatu. Wskazała, że nie jest to możliwe, ponieważ wtedy uchwała 

Rady Powiatu byłaby niezgodna z uchwałą Rady Społecznej. 

  Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu zaproponował, aby wstrzymać się z decyzją  

w przedmiotowej sprawie do czasu uzyskania opinię Rady Społecznej, która niedługo 

ma się zebrać.   

  Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że Zarząd 

Powiatu nie miał informacji, że pacjenci mogą korzystać z bezpłatnego wi-fi. 

Stwierdził, że w takiej sytuacji można byłoby zrezygnować z zapisu o intrenecie. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zwróciła uwagę, że 

komisja nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

części powierzchni w zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej  

w użytkowaniu SP ZOZ, będzie debatować w punkcie 8, natomiast teraz dyskusja 

dotyczy informacji na temat zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego 

SP ZOZ za 2021 r. Zapytała czy w tym temacie są jakieś pytania, uwagi.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji oświadczył, że z uwagi na 

problem między uchwałą Rady Społecznej SP ZOZ, a Zarządem Powiatu chciałby 

złożyć wniosek formalny o wycofanie tego punktu i poddanie go pod głosowanie po 

wyjaśnieniu sprawy.  
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  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji jeszcze raz 

wskazała, że komisja obraduje w punkcie 5 b), natomiast decyzja w tej sprawie 

zostanie podjęta w punkcie 8 porządku posiedzenia. Zapytała czy są pytania  

do informacji dotyczącej zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego  

SP ZOZ za 2021 r.  

  Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał czy  

w wykazie finansowym dotyczącym dzierżaw, zwłaszcza w punktach 2 i 8 podane 

kwoty obejmują również media i pochodne.  

  Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że w przedłożonej informacji 

została określona powierzchnia i czynsz netto, przychodem jest czynsz netto, nie są 

przychodem media. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie informację Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dotyczącą 

zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego SP ZOZ za 2021 r.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła informację Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu dotyczącą zbycia, wydzierżawienia lub wynajęcia majątku trwałego  

SP ZOZ za 2021 r. (głosowało 8 członków komisji; nieobecna w tym punkcie radna 

Joanna Kazała). 

Pkt 6 

Informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu na temat planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy do 

przedłożonej informacji są pytania. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał jak 

przedstawiony plan finansowy ma się do obecnych realiów. 

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że plan finansowy sporządzany jest na koniec roku, a uaktualniany 

jest w miesiącu styczniu o dane, które na ten czas są wiadome. Wskazała,  

że w planie były przewidywane większe koszty, ale na ten moment trudno jest 
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powiedzieć czy nie będzie zmian. Poinformowała, że plan finansowy był 

przygotowywany w oparciu o kalkulacje z dziesięciu miesięcy 2021 r. i o informacje 

uzyskane ze wszystkich działów, mające wpływ szczególnie na część kosztową. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał czy 

plan finansowy jest realizowany w przedstawionej formie. 

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że na obecny czas tak.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania dotyczące planu finansowego. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że w planie 

finansowym stan należności i zobowiązań na początek roku, który teoretycznie 

powinien być stanem należności i zobowiązań na koniec 2021 r. jest drastycznie 

inny, różnica w jednym i drugim przypadku jest na poziomie około 1 mln. zł.  

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła,  

że księgować można do końca marca. W poniedziałek wpłynie wykonanie planu za 

2021 r. Wskazała, że przekazane radnym dane dotyczące należności i zobowiązań 

były wstępnymi danymi i różnią się od danych wykazanych w planie. Podała,  

że w zobowiązaniach nie było ujętych dodatków covidowych, ponieważ one są 

naliczane z opóźnieniem. Powiedziała, że będzie to miało duży wpływ i rzeczywiście 

stan zobowiązań, który był podany na początku roku nie będzie za dużo odbiegał od 

tego, który jest tutaj. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że w planie 

finansowym SP ZOZ na 2022 r. w kosztach nie ma pozycji: inwestycje. Zapytał gdzie 

inwestycje zostały ujęte.   

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że w załączniku nr 2 do planu finansowego. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że w pierwszej tabeli, 

która pokazuje wynik finansowych ta pozycja w kosztach nie została 

wyspecyfikowana.  

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu wskazała, że 

pod wynikiem finansowym jest pozycja: środki na wydatki majątkowe, która dotyczy 

inwestycji. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poinformował, 

że jest już sprecyzowane, bodajże wpłynęło nawet pismo od związków zawodowych  
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o przywrócenie funduszu socjalnego dla pracowników. Zapytał, w jakim stopniu 

obciąży to budżet szpitala, jeżeli dojdzie do skutku.  

Pani Alina Piekarek – Główny Księgowy SP ZOZ w Wieluniu 

odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie powiedzieć, jakie to będą 

kalkulacje, ale jeśli jest taka potrzeba to takie wyliczenia przygotuje na piśmie. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poprosił  

o sporządzenie takiego wyliczenia. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił księgową o skorygowanie 

danych, ponieważ inne dane są w tabeli pierwszej i inne w sumie tabeli  

o inwestycjach. Dodał, że nie jest to duża różnica. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

temacie są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie informację  

w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 6 głosami 

„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” przyjęła informację Dyrektora SP ZOZ  

w Wieluniu na temat planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na 2022 r. (głosowało 9 członków komisji). 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie pomieszczeń w zabudowanej 

nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił uwagę, że 

pomieszczania wydzierżawiane są na diagnostykę laboratoryjną, a przecież mieliśmy 

odchodzić od tego, szpital miał utrzymywać pracownię w swoich strukturach, a nie 

wydzierżawiać pomieszczenia na ten cel podmiotowi zewnętrznemu. Powiedział, że 

usługi instytucji, które to wykonują nie działają na dobro szpitala, a wręcz przeciwnie. 

Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że w roku 2018 poprzednia dyrekcja 
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SP ZOZ w Wieluniu w postaci dyrektora Atłachowicza podjęła decyzję  

o wyprowadzeniu ze struktur szpitala Działu Diagnostyki Laboratoryjnej i ówczesny 

Zarząd Powiatu i Rada Powiatu wrazili zgodę na taką sytuację. Wskazał, że w tym 

momencie zlikwidowano cały sprzęt, przekazano wszystkich pracowników. 

Podkreślił, że to jest pokłosie poprzednich decyzji i nie będzie się w tym momencie 

wypowiadał na ten temat. Powiedział, że teraz szpital nie jest w stanie w okresie 

krótszym niż rok zorganizować nowego laboratorium. Wskazał, że w konkursie 

zostały złożone dwie oferty. Wybrana została oferta dotychczasowego dzierżawcy  

i wykonawcy tych usług. Powiedział, że na ten moment szpital nie ma innego wyjścia 

jak kontynuować współpracę. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji podkreślił, że ta sprawa jest 

dyskutowana już od dwóch lat. Zgodził się z tym, że jest to pokłosie decyzji 

poprzednich rządów. Wskazał, że kilka razy na Radzie Społecznej SP ZOZ 

wnioskował o uruchomienie własnego laboratorium szpitalnego, mówił też o tym na 

sesji. Stwierdził, że obecne laboratorium działa na szkodę wizerunku wieluńskiego 

szpitala i trzeba wreszcie powiedzieć dość temu! Zwracając się do Pana Surmy 

powiedział, że „takie słóweczka ignorujące radę, zarząd, pacjentów są nie na 

miejscu, a tym bardziej na Komisji Budżetu wśród radnych i pracowników”. 

Powiedział, że on sobie na to nie pozwoli, bo jego wybrał naród i chce żeby 

mieszkańcy powiatu wieluńskiego byli dobrze obsłużeni przez szpital wieluński, przez 

laboratorium, a nie byli ignorowani, wyśmieszani i stali w kolejce. Podkreślił, że tak 

nie może być, te czasy się skończyły. 

Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że nie jest dyrektorem szpitala,  

a prostym pracownikiem, który wykonuje polecenia swoich zwierzchników. Wskazał, 

że takie pytania i takie uwagi można kierować w kierunku jego poprzednich 

zwierzchników lub przyszłego. Powiedział, że też byłby za tym, żeby laboratorium 

zostało w strukturach szpitala, ale to wymaga niestety bardzo poważnych inwestycji. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że to znowu jest 

ignorowanie nas wszystkich. Rzeczą nie do przyjęcia jest to, że szpital przesyła 

osobę, która nie wie nic. Poprosił kierownika, aby następnym razem nie przychodził, 

jeśli nie ma wiedzy; niech się dyrektor z tego tłumaczy.  

Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu powiedział, że niestety dyrektora poprzedniej 



11 
 

kadencji nie ma, więc ktoś to musi wyjaśnić. Powiedział, że czeka na pytania 

związane z przedłożonym materiałem.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, jakie podjęto kroki 

żeby utworzyć szpitalne laboratorium.  

Pan Dariusz Surma – Kierownik Działu Techniczno-Organizacyjnego  

i Inwestycji w SP ZOZ w Wieluniu odpowiedział, że żadne. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że kierownik nie jest od 

podejmowania decyzji, tylko od wykonywania poleceń. Powiedział radnemu 

Borczykowi, że jeżeli ma problem to należy go zgłosił do Zarządu Powiatu i niech ten 

odpowie.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji stwierdził,  

że nie można powiedzieć, że szpital nie ma dyrektora, ponieważ ma dyrektora i to 

dyrektora, który brał udział w większości tych rzeczy, ponieważ zasiada już kilka lat. 

Zapytał, gdzie jest dyrektor.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zaproponował zamknięcie 

dyskusji w tej kwestii.  Stwierdził, że jest to temat do omówienia na oddzielnym 

posiedzeniu, pomysł radnego Borczyka trzeba przedyskutować z zarządem,  

z dyrekcją szpitala, a nie robić lincz na pracownikach. Wskazał, że teraz jest kwestia 

wydzierżawiania pomieszczeń pod laboratorium i nie ma tu co dyskutować, bo 

laboratorium musi być, musi funkcjonować i obsługiwać pacjentów. Odnosząc się do 

zapytania radnego Jasińskiego powiedział, że dyrektor na pewno jest w pracy, bo 

jest jeden tylko dyrektor i pewnie ma obowiązki.  

Złożył wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła dyskusję. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie.  

  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 5 głosami 

„za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie pomieszczeń w zabudowanej nieruchomości, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

będącej w użytkowaniu SP ZOZ (głosowało 8 członków komisji; nieobecny w tym 

punkcie radny Krzysztof Sola).   
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Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części powierzchni w zabudowanej 

nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, położonej  

w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że w związku  

z uzyskaną informacją na temat darmowych punktów wi-fi w szpitalu, uwagi 

dotyczące internetu z telewizją i przetargu wydają się bezcelowe. Wycofał składane 

wcześniej wątpliwości.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

temacie ktoś chciałby się jeszcze wypowiedzieć. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części powierzchni  

w zabudowanej nieruchomości, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 30/13, 

położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, będącej w użytkowaniu SP ZOZ (głosowało  

7 członków komisji; nieobecni w tym punkcie: radny Waldemar Borczyk i radny 

Krzysztof Sola). 

 

Pkt 9 

Informacja na temat powiatowego zasobu nieruchomości  

(na dzień 31.12.2021 r.). 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do przedłożonego materiału. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła informację na temat powiatowego zasobu 

nieruchomości (głosowało 7 członków komisji; nieobecni w tym punkcie: radny 

Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola). 
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Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia 

porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia i prowadzenia przez 

Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy do 

przedłożonego projektu uchwały są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła 

głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia 

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu (głosowało 7 członków komisji; nieobecni w tym punkcie: 

radny Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań  

i uwag, poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Łodzi. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi (głosowało 6 członków komisji; nieobecni 

w tym punkcie: radny Waldemar Borczyk, radna Joanna Kacała i radny Krzysztof 
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Sola). 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu. Poprosiła o omówienie zmian w budżecie powiatu i w WPF.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wskazał, że na Zarządzie 

Powiatu w poniedziałek zostanie wprowadzona do WPF autopoprawka dotycząca 

tylko i wyłącznie zmiany w wierszu: „wykonanie za 2021 r.”, która nie ma wpływu na 

zmiany zaproponowane w materiałach, które radni otrzymali do tej pory. Następnie 

omówił proponowane zmiany w budżecie powiatu i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. Nawiązując do wspomnianej 

wcześniej informacji odnośnie autopoprawki wyjaśnił, że na moment, w którym były 

przekazywane materiały Zarządowi Powiatu i na sesję nie były jeszcze znane 

wszystkie dane związane z wykonaniem budżetu za 2021 r. Powiedział, że chciałby 

aby wiersz: „wykonanie za 2021 r.” był zgodny ze sprawozdaniami budżetowymi, 

żeby była zgodność w programie sprawozdawczym „Bestia” i nie było wykrywanych 

błędów pomiędzy sprawozdaniami a wieloletnią prognozą finansową. Nadmienił,  

że wprowadzając te wszystkie dane, wskaźniki znacznie się poprawiły.     

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. Udzieliła głosu radnemu Stępniowi.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił się do Skarbnika z prośbą, 

aby na przyszłość w uzasadnieniu do projektu uchwały podawał również rozdziały  

i paragrafy, nie tylko działy, bo paragrafy informują, na co konkretnie pieniądze są 

wykorzystywane. Wskazał, że te informacje są w tabelach, ale po to jest 

uzasadnienie do uchwały żeby wszystko bardzo czytelnie wyglądało i nie było 

potrzeby szukania tych pozycji w różnych tabelach.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że to jest do 

zrobienia, ale wtedy te informację będą powielane.    
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że spodziewał się 

takiej odpowiedzi, ale przy operowaniu tabletem jest to szczególnie kłopotliwe. Dalej 

powiedział, że gdyby pod działem np. 600 podany był rozdział, paragraf radni 

wiedzieliby, na co środki są przeznaczane, tym bardziej, że są to wydatki bieżące.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że stara się 

dokładnie omawiać wszystkie zmiany. Zwrócił uwagę, że wcześniej uzasadnienia do 

uchwały budżetowej też nie były takie szczegółowe.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wytknął Skarbnikowi, że 

przedstawiając uzasadnienie się pomylił, bo mówił o niewielkiej kwocie na 

Młodzieżowy Dom Kultury, która nie jest zgodna z tym co jest zapisane w projekcie 

uchwały, a uzasadniając wydatki powrócił do kwoty, która jest zapisana. Stwierdził, 

że gdyby to było rozpisane, sprawa byłaby jasna.   

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu podał, że dochody 

Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu zwiększane są o kwotę  

954 tys. zł i na taką też kwotę są wydatki w Powiatowym Młodzieżowym Domu 

Kultury i Sportu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zacytował dane, które zostały 

udostępnione na dysku: po stronie dochodów na Powiatowy Młodzieżowy Dom 

Kultury i Sportu w dziale 801, rozdział 80143 zwiększono o kwotę 854 zł, nie tysiące. 

Wskazał, że Skarbnik mówił i dalej mówi o innych kwotach.   

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przeprosił za pomyłkę. 

Wskazał, że po stronie dochodów w rozdziale 80143 jest kwota 854 zł.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że w taki sposób 

przygotowywane uzasadnienie do uchwały nikomu nie zaszkodzi, a wręcz pomoże.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania.  Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecni w tym punkcie: radny Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola).  
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 wraz  

z przedstawioną autopoprawką.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 wraz z autopoprawką (głosowało 7 członków 

komisji; nieobecni w tym punkcie: radny Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola).  

Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów 

pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań  

poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022 (głosowało 

7 członków komisji; nieobecni w tym punkcie: radny Waldemar Borczyk i radny 

Krzysztof Sola). 

Pkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2022. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań  

poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 4 głosami 
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„za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2022 (głosowało 6 członków komisji; nieobecni w tym punkcie: 

radny Waldemar Borczyk, radny Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 16 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos. Udzieliła głosu radnemu Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zwrócił się  

z prośbą do Biura Rady i Zarządu Powiatu o umieszczanie na dysku dokumentów  

w formie czytelnej, ponieważ znowu pojawia się problem z ich odczytywaniem. 

Powiedział, że dokumenty te są nieczytelne na komputerze ze względu na ich 

obrócenie. Przypomniał, że kiedyś była już prośba o to żeby ustawiać dokumenty  

w taki sposób, żeby na monitorze były w takiej formie jak się czyta, a nie bokiem. 

Teraz znowu wchodzą w grę jakieś obracania głowy, a może stawiania komputera na 

boku. Zwrócił uwagę, że format A4 ma to do siebie, że może być w orientacji 

pionowej lub poziomej, stąd ta prośba. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazał, że w materiałach 

znajduje się również odpowiedź na pismo Pana Jażdżyka. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odnośnie tej odpowiedzi, jako 

dygresję przypomniał, że to on podniósł na sesji Rady Powiatu temat śmierci byłej 

pracownicy DPS. Dalej powiedział, że w międzyczasie wystąpiła również podobna 

sytuacja, a mianowicie 35-minutowe oczekiwanie na dojazd karetki do wypadku na 

ulicy 18-go Stycznia w Wieluniu i w konsekwencji zgon osoby, która w tym wypadku 

uczestniczyła. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

popiera radnego, bo takie rzeczy radni powinni zgłaszać i napiętnować wręcz, 

natomiast nie sądzi, żeby konsekwencją niedojechania karetki był zgon. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie ulega 

wątpliwości, że ofiara wypadku zeszła z tego świata. 
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Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zgodził się  

z radnym tylko, że śmierć nastąpiła w konsekwencji wypadku, a nie oczekiwania na 

przyjazd karetki. Powiedział, że w tym przypadku wystąpiło dużo więcej błędów. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji oświadczył, że nie jest lekarzem, 

zwraca tylko uwagę na fakt 35-minutowego czasu dojazdu ze szpitala z ulicy 

Szpitalnej na ulicę 18-go Stycznia. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poinformował, 

że karetka nie jechała z ulicy Szpitalnej tylko z ulicy Fabrycznej z Praszki. Ponadto 

wskazał, że na miejsce wypadku nie została wezwana straż 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, kto miał to zrobić.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji odpowiedział, 

że dyspozytor. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że generalnie jest 

problem z dysponowaniem zasobów karetek i pozostawienia dużego miasta, stolicy 

powiatu bez zabezpieczenia nagłego w karetkę. Podał, że w mediach przewinęła się 

informacja, że karetki pojechały z covidowcami. Powiedział, że tak nie może być, 

mieszkańcy gminy Wieluń muszą mieć zabezpieczoną doraźną interwencję  

w wypadku nagłych nadzwyczajnych sytuacji. Powiedział, że to nie jest 

uszczypliwość w kierunku ratowników, to jest temat dla Zarządu Powiatu, który 

powinien taki problem zgłosić do stacji powiadamiania i dążyć do poprawy. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wskazał, że 

karetki, których nie było wtedy, jedna była chyba covidowsko wykorzystana, udzielały 

medycznych czynności ratunkowych nie w stanach zagrożenia życia. Jest to kwestia 

informacyjna do społeczeństwa żeby takich rzeczy nie robiono. To nie jest tak, że nie 

ma karetek, albo jest ich za mało, albo za dużo. Stwierdził, że jest to temat na 

przyszłość. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że to jest informacja 

dla Zarządu, bo ewidentnie nie zadziałał system pomocy osobom chorym. 

Powiedział, że w pierwszym przypadku pewnie NFZ może poprawić sytuację. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wskazał, że 

zespoły ratownictwa nie podlegają pod NFZ tylko pod wojewodę.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Zamknięcie XLVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła XLVIII Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu. 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla        Agnieszka Wasińska  

 

 


